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Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2016. december 

8-ai, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen vannak:  Torma Lajos elnök, Dr. Mátics István, Szabó Mihály és Székely Antal 

bizottsági tagok,  

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens,  

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol van: Papp Péter bizottsági tag 

 

Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 15 óra 39 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendi javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

31/2016. (XII.8.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2016. december 8-ai, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. Sportcélú kérelem elbírálása  

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Sportcélú kérelem elbírálása 

 

Torma Lajos elnök elmondta, kiegészítő táblázatot kért a kérelemhez, melyet a Judo Club képviselői 

helyben kiosztottak. 

 

Végh Tibor edző elmondta, hogy eddig minden évben belefértek a költségvetésükbe. Ebben az évben 

november 28-án vásároltak egy kisbuszt, melynek költségét 50%-ban a Judo Szövetség pályázati 

pénzéből fedezték. A kisbusz árának fennmaradó részét a cégektől támogatásként kapták. Az egyik 

cégtől potenciális ígéret volt, de végül nem kaptak tőlük támogatást. Így az Oroszlányi Judo Club az 

útiköltségre szánt pénzét tette hozzá a kisbusz vásárlásához. 
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Izsáki Erika elnök hozzátette, hogy a Judo Szövetség által felajánlott pályázati támogatást az idei 

évben kell elkölteni. Nyár óta várták, hogy befolyjanak a támogatások, de az év végi határidő miatt 

tovább már nem tudtak várni.  

Elmondta, hogy a táblázatból látszik, hogy a csehországi útjuk 33 E Ft volt. Az útiköltség 

személyautóval is ugyanennyi lett volna. A jövőben a kétautós utakon tudnak spórolni. 

 

Torma Lajos elnök jelezte, hogy a bizottság hatáskörébe tartozó pénzügyi maradvány 177.500 Ft. 

Ezzel az összeggel tudják támogatni az Oroszlányi Judo Clubot. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, hogy a támogatási szerződésben az fog 

szerepelni, hogy az összeg december 31-ig felhasználásra kerül. 

 

Miután több hozzászólás nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a kérelemről. 

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

32/2016. (XII.8.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Judo Club kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 
Bizottsága az Oroszlányi Judo Club részére 177.500 Ft támogatást biztosít a negyedik negyedévi 
útiköltség-térítésekre.  
 

Felelős: Torma Lajos elnök 
 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Torma Lajos elnök a bizottság ülését 15 óra 44 perckor 

bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


